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Poissa Jorma Paananen 
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Jukka Juola 
 
 
 
1 Kokouksen avaus   
 
 HJ avasi kokouksen 
 
2 Edellisen kokouksen pöytäkirja 

 
Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja eikä huomautettavaa ollut. 
 
 

3 Toimintasuunnitelma 
      
HJ esitteli valiokunnan toimintasuunnitelmaa vuodelle 2007. 
Toimintasuunnitelman 5 pääkohtaa ovat: 
- Osallistuminen Infra 2010 –kehittämisohjelman valmisteluun, toteutukseen sekä 
seurantaan siten, että asfalttialan kannalta keskeisiä kehittämishankkeita 
saadaan käynnistettyä ja edistettyä jäsenyritysten tarpeiden mukaisesti.  
- Alan teknisen kehityksen edistäminen osallistumalla kehittämishankkeiden 
valmisteluun, toteutukseen sekä seurantaan. Tällaisia ovat mm. IT-teknologian 
hyödyntäminen asfaltoinnissa, pitkäikäiset päällysteet ja koetieseurannat  
- Osallistuminen alan kansainväliseen tekniseen yhteistyöhön olemalla mukana 
EAPA:n Teknisen valiokunnan toiminnassa 
- Osallistuminen EU:n rahoittamiin tutkimushankkeisiin asfalttipäällysteiden 
osalta 
- Osallistuminen aktiivisesti toimintoihin, jotka liittyvät infra-alan tutkimus- ja 
kehittämistoiminnan edistämiseen, toiminnan organisoitumiseen sekä 
rahoituksen varmistamiseen 



Lisätään toimintasuunnitelmaan painopistealueeksi tuotehyväksyntä, joka mm. 
Tiehallinnossa on pitkä prosessi.  
 

4 Nanotekniikka 
 

KL esitteli VTT:n tekemää tutkimusprojektisehdotusta nanotekniikasta EU-7 
ohjelmaan. Hakemus jätetään huhtikuussa -07 ja jos projekti hyväksytään, 
tutkimus alkaa tammikuussa -08. KL selvittää tutkimusehdotuksen rahoitusta ja 
seuraavassa kokouksessa käsitellään osallistumista tutkimuksen rahoitukseen.  
 

5 Päällysteseminaari 
 
HJ on varannut Vanhasta Satamasta tilan seminaaria varten 6.3.2007 klo 13-
14.30. Infra-poliittinen iltapäivä alkaa klo 15.00 samassa paikassa.  
Aiheina päällysteseminaarissa olisivat Tiehallinnon palvelusopimukset ja 
kuntapuolen hankinnat. Palvelusopimuksissa alustajaksi kaavailtiin ulkopuolista 
konsulttia. 
 

6 Muuta 
Tanskan kumppanuusmallia hankintamallina käsitellään seuraavassa 
kokouksessa. 
Edellisessä pöytäkirjassa ollut maininta polttoöljyn indeksisidonnasta kirvoitti 
vilkkaan keskustelun uusissa palvelusopimuksissa olevissa indekseistä ja niiden 
soveltuvuudesta tämän päivän sopimuksiin. Päätettiin siirtää indeksien 
soveltuvuus ja niiden ajanmukaisuus PANK’in hallituksen käsiteltäväksi. TK 
informoi asiasta Ossi Himankaa.       
   

7 Seuraava kokous 
 
Seuraava kokous pidetään 5.2.2007 klo 9 Nynas Oy Vantaa. 
 
 
 

Jakelu 
  

Valiokunnan jäsenet 
 Ossi Himanka, Kalevi Toikkanen, Anne Sund 


